
Zápis z veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Vrbice  
ze dne 19.12.2009 

 
Účast viz prezenční listina. 
 
Program veřejného zasedání: 

1) Zahájení, schválení programu zasedání 
2) Volba zapisovatele  
3) Volba návrhové komise 
4) Ověření zápisu z minulého zasedání 
5) Úpravy rozpočtu 
6) Schválení rozpočtu obce na rok 2010 
7) Schválení rozpočtového výhledu obce 
8) Volba inventarizační komise 
9) Pronájem pozemků - schválení 
10) Nově vzniklé záležitosti 
11) Diskuse 
12) Usnesení 
13) Závěr 

 
1) Veřejné zasedání zahájil v 18,15 hod starosta obce p. Zdeněk Karbulka. Přivítal všechny 

přítomné a seznámil je s programem zasedání. Program zasedání byl schválen 
jednomyslně všemi přítomnými zastupiteli. 

2) Zapisovatelem byla všemi přítomnými zastupiteli zvolena paní Ing. Gabriela Neumanová. 
3) Do návrhové komise byli schváleni všemi přítomnými zastupiteli p. Miloslav Vízner a p. 

Ing. Miloš Neuman 
4) Zápis z minulého zasedání přečetl pan Luboš Splítek. Zápis byl jednomyslně schválen 

všemi přítomnými zastupiteli. 
5) Starosta obce seznámil všechny přítomné s úpravami rozpočtu, všichni přítomní 

zastupitelé jednomyslně schválili úpravy rozpočtu. 
6) Starosta obce seznámil všechny přítomné s návrhem rozpočtu obce na rok 2010, všichni 

přítomní zastupitelé jednomyslně schválili schodkový rozpočet obce na rok 2010 s tím, že 
schodek bude uhrazen z přebytku finančních prostředků z předchozích let. 

7) Starosta obce seznámil všechny přítomné s rozpočtovým výhledem obce na 2010-2013, 
všichni přítomní zastupitelé jednomyslně schválili rozpočtový výhled obce na 2010-2013. 

8) Starosta obce seznámil všechny přítomné s nutností provedení inventury, do 
inventarizační komise byli navrženi – p. Alois Hnízdo, p. Luboš Splítek, p. Miloslav 
Vízner. Inventarizační komise byla jednomyslně schválena všemi přítomnými zastupiteli. 

9) Starosta obce informoval o předloženém dodatku ke smlouvě na pronájem pozemků 
AGRO Slatiny a.s. Jedná se o rozsah pronájmu dle seznamu. Pronájem pozemků byl 
jednomyslně schválen všemi přítomnými zastupiteli. 

10) P. Luboš Splítek informoval o volbě nového velitele SDH ve Vrbici, všichni přítomní 
zastupitelé jednomyslně schválili pana Martina Svobodu za velitele SDH ve Vrbici. 

11) Starosta obce informoval o termínu veřejného projednání územního plánu, materiály jsou 
k nahlédnutí v kanceláři OÚ či na internetových stránkách obce. 

12) Dále starosta obce zahájil diskuzi: 
- p. Čapek – ptal se, jak se pokročilo s akcí voda 
Starosta informoval o tom, že v lese bude opraven provedený vrt a uvidí se 
- p. Čapek – ptal se kolik bude stát voda až bude vododovod, aby voda nebyla dražší než 
v Jičíně 
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Starosta informoval, že se jedná o velice předčasnou informaci a nerad by se konkrétně 
vyjadřoval, protože v této fázi cenu vody nikdo neodhadne 
- starosta obce informoval o odběru vzorků půdy v lokalitě za rybníkem – testy 
potřebujeme pro ev. uložení rybničního sedimentu 

11) P. Miloslav Vízner přečetl návrh usnesení, a to bylo schváleno jednomyslně všemi 
přítomnými zastupiteli. 

12) Starosta obce pan Zdeněk Karbulka poděkoval přítomným za účast a veřejné zasedání 
v 19,40 hod. ukončil. 

 
 
zapsala: Ing. Gabriela Neumanová …………………………. 
 


